

关于恒生银行（中国）有限公司杭州分行 变更营业场所的通知

尊敬的客户：

自 2025 年 7 月 7 日（星期一）起，恒生银行（中国）有限公司杭州分行将变更营业场所，变更后业务种类及经营范围均维持不变，新营业场所地址为：中国杭州市拱墅区延安路 385 号杭州嘉里中心 2 幢 6 层 602 室。

我行将一如既往为您提供全面优越的银行服务，诚意恭候您的光临！

如需查询或协助，请联系本行（电话：0571-87296178），或致电客户服务热线 4008 30 8008。

恒生银行（中国）有限公司杭州分行

2025 年 7 月

Notice of Relocation of

Hang Seng Bank (China) Limited Hangzhou Branch

Dear Customers,

With effect from 07 Jul 2025 (Monday), Hang Seng Bank (China) Limited Hangzhou branch will be relocated to Room 602, Building 2, Hangzhou Kerry Centre, No. 385, Yan'an Road, Gongshu District, Hangzhou, China.

After relocation, the business scope will remain unchanged. We shall continue to provide our comprehensive range of prestigious banking services.

Should you have any queries, please contact us at 0571-87296178 or our customer service hotline 4008 30 8008.

Hang Seng Bank (China) Limited Hangzhou Branch

Jul 2025